
NOTULEN OVERLEG VERGADERING 
1 november 2022 

 
Aanwezigen  
personeelsgeleding:       dhr. Van der Heijden (vz),  mw. Gobbens, dhr. Gobbens, dhr. Rokx, mw. Hop, mw 

Langewouters, dhr Wirix 
oudergeleding:                dhr. Bode, mevr. Heyvaert, mw. De Koning, dhr. Korving 
leerlingengeleding:  Rianne Broos, Maurick de Looij, Ruben Verhaeren, Ashley Godschalk 
Directie: dhr. Van Heukelum 
 
Afwezig m.k.:                   mw. Van Haaren 
 

1 OPENING EN MEDEDELINGEN 

Er vindt een voorstelronde plaats vanwege de komst van een aantal nieuwe MR-leden. 

De inspectie heeft gesprekken gevoerd en gaat verschillende gesprekken voeren op 2 en 10 november.  

 

2 NOTULEN 9 SEPTEMBER 2022 

De notulen zijn goedgekeurd. 

 

3 VOORTGANG NPO  

Vooral gericht op KSE-uren: 
 - De bottleneck blijft personeel maar het probleem is minder groot dan vorig jaar. 

               - Secties moeten een grotere rol krijgen in de invulling van KSE- uren. 
               - Er mogen meer KSE-uren met verrijking komen. 
               - Zijn KSE-uren doelgericht? Secties moeten van tevoren nadenken over wat ze denken dat er              
                 nodig is. Het moet geen huiswerk maak uur zijn. 
 
 

4 JAARPLAN PROFESSIONALISERING 22-23 

Tweede keer op de agenda, ter instemming personeelsgeleding, art. 12.1.c 
 
De personeelsgeleding stemt in onder voorwaarde dat de term "PBS" uit het stuk wordt verwijderd en 

onder het kopje BHV/EHBO de tweede bullit "Van opgeleide BHV-ers en EHBO-

ers......terugbetalingsregeling" wordt verwijderd. Voor dit laatste is namelijk een scholingsovereenkomst 

noodzakelijk.  

  

5 AANPASSING BEOORDELINGSPROCES NIEUWE DOCENTEN 

Eerste keer op de agenda, ter instemming personeelsgeleding, art. 12.i 

Grote verandering is dat als er genoeg vertrouwen is in nieuwe docenten en er dus een duidelijke intentie 

is om ze aan te nemen dat zij het dan na de 1e ronde te horen kunnen krijgen.   



De (p)MR stemt in onder voorwaarde dat onder het kopje 'Tweede ronde' de zin 'Deze twee 

lessen....voorzien' wordt aangepast in: De twee lessen worden in principe niet aangekondigd. Zij worden 

wel nabesproken en van feedback voorzien. 

 

6 JAARPLAN 22-23 

Eerste keer op de agenda, ter instemming gehele raad, art. 10.b 

De zin over het PBS mag eruit. Het onderwerp moet nog besproken worden in de MR.  

De vraag komt of er ook rekening gehouden wordt met de leerlingen die nu een bepaalde aanpak nodig 

hebben.  

Veel Havo leerlingen zijn naar MBO gegaan en dat is jammer. Er zal nagedacht moeten worden over hoe 

we die leerlingen op de KSE kunnen houden. 

De projectenlijst ontbreekt en deze wordt later nagestuurd. In december komt het jaarplan opnieuw op de 

agenda. 

 

7 STATUS EN VOORTGANG OUDERPANELS 

De ouderpanels zijn georganiseerd. Een aantal bijeenkomsten hebben al plaatsgevonden en sommigen 

moeten nog  plaatsvinden maar de uitnodigingen zijn wel verstuurd. Er is nog geen terugkoppeling 

geweest.   

 

8 TER INFO      

MARAP t/m augustus 2022 

De bestuurder geeft aan dat er veel schommelingen zijn in financiën. Dit heeft te maken met de 

diverse tijdstippen waarop bedragen ter beschikking komen. 

De school loopt achter met de verzuimdossiers en deze worden bijgewerkt om alles weer spoedig op 

orde te hebben. 

In de grafiek op pagina 6 moet de laatste 2024, 2025 zijn. 

De functiemix, die feitelijk niet meer bestaat, geeft een niet juist beeld. Begin 2023 zijn er weer LC en 

LD functies beschikbaar. 

Er is behoefte om terugkoppeling te krijgen op onderwijsvernieuwing. Deze staan in het strategisch 

beleidsplan dus zullen vaker terugkomen. 

Evaluatie jaarplan 2021-22 

Geen opmerkingen. 

 

 

 



9 RONDVRAAG 

 
Van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt. 
 
 

10 SLUITING 

 

 

 
 
 


